
سرخط خبر

احمد توکلی: از سرمایه های ملی 
سوء استفاده شده است

عضو کمیس��یون برنام��ه و بودجه مجلس 
شورای اسلامی با انتقاد از ۱۱۹ چک برگشتی 
که توسط مدیر موسسه ثامن الحجج صادر شده 
است، اظهار داشت: ۱0 روز پیش شعبه جدید 
ثامن الحجج تاسیس شد.  به گزارش ایلنا، احمد 
توکلی در نشست خبری با اشاره به تخلف های 
موسس��ه های مالی و اعتباری اظهار داشت: در 
چند س��ال اخیر حوادثی که در بازار س��رمایه 
رخ داده، آثار منفی بس��یاری داش��ته که وجه 
مش��ترک آن ناتوانی در ایفای تعهدها از سوی 
برخی شرکت ها و موسساتی است که از سوی 
رس��انه ملی تبلیغ ش��دند یا به نوعی از طرف 
بخش های مختلف حکومتی مورد حمایت قرار 
گرفتند.  توکلی ادامه داد: هنگامی که شرکت 
پدیده شاندیز در صداوسیما به صورت گسترده 
تبلیغ می ش��ود یا شرکت پردیسبان که حتی 
به اندازه پدی��ده دارایی واقعی و ملک و املاک 
هم نداش��ته و فقط یک شرکت کاغذی است 
در شبکه های ملی تلویزیونی و رادیویی آگهی 
پخش می کند یا به عنوان نمونه موسسه میزان 
از آرم قوه  قضائیه روی س��ردر خود اس��تفاده 
می کند و موسس��ه ثامن الحجج نی��ز از عنوان 
بانک مرکزی بهره می برد، در واقع سوء استفاده 
از سرمایه های ملی انجام شده است.  وی اضافه 
کرد: باید دید آن زمانی که موسسه ثامن الحجج 
یکی پس از دیگری ش��عبه می زد و در روز اول 
تأسیس خود نیز فقط با ۶ میلیون تومان آغاز 
ب��ه کار کرده بود و امروز بیش از ۴۵0 ش��عبه 
در سراس��ر کش��ور دارد، مس��ؤولان نظارتی و 
امنیتی کج��ا بودند؟ چرا هیچ ک��س از ایجاد 
شعبه های جدید جلوگیری نکرد؟ جالب است 
بدانید این موسس��ه در تاریخ ۱2 دی امس��ال 
یعنی ۱0 روز پیش، ش��عبه جدیدی تاسیس 
کرد.  نماینده مردم تهران با اش��اره به تخلفات 
گسترده موسسه ثامن الحجج اعلام کرد: آقای 
»ا-م« که مدیریت ثامن الحجج را برعهده دارد، 
فردی مساله دار است که هم اکنون ۱۱۹ چک 
برگشتی رفع سوءاثر شده توسط او صادر شده، 
سوال اینجاس��ت این فرد از سوی چه کسانی 
حمایت می شود و چرا با کمال وقاحت همچنان 
به تخلف های خود ادامه می دهد و کسی مانع او 

نمی شود یا او را دستگیر نمی کند؟ 

توزیع بسته جدید امنیت غذایی
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی از واگذاری 
بسته جدید سبد امنیت غذایی از هفته آینده 
خب��ر داد. عل��ی ربیعی در این ب��اره گفت: این 
مرحله سبد امنیت غذایی برای همان گروه های 
هدف که حدود ۱0 میلیون نفر هستند، توزیع 
می شود. به گزارش تسنیم، ربیعی با بیان اینکه 
تأکید رئیس جمهور مبارزه با فقر غذایی است، 
افزود: از ابتدای اج��رای طرح، غربالگری ها در 
این باره انجام شده تا بتوان افراد کمتر مشمول 
یا غیرمشمول را از گردونه طرح خارج و به شکل 
دقیق تری خدمات خود را ارائه کنیم. وی اضافه 
کرد: این سیاس��ت گاهی با س��بد کالا اشتباه 
گرفته می شود در صورتی که این طرح سیاستی 
است برای پیشگیری از بیماری ها و در راستای 
ارائ��ه پروتئین و کالری ب��رای افراد در معرض 
تهدید امنیت غذایی انجام می شود. ربیعی اضافه 
کرد: این طرح سیاس��تی برای افراد در معرض 
تهدید امنیت غذایی انجام  شده و فعلا ادامه دارد 
و در سال جاری بیش از ۱0 میلیون نفر تحت 

پوشش این طرح قرار می گیرند.

8 کارخانه لبنی تخلف کردند

سازمان حمایت به صنایع لبنی هشدار داده 
در صورتی  که مصوب��ه دولت مبنی بر افزایش 
۱00تومانی قیمت خرید شیرخام را اجرا نکنند 
به تعزیرات حکومتی معرفی می شوند. سیداحمد 
مقدس��ی، رئیس هیات مدی��ره انجمن صنفی 
گاوداران در گفت وگو با مهر، از برگزاری جلسه 
بین نمایندگان دامداران و صنایع لبنی در هفته 
قبل خبر داد. مقدسی با بیان اینکه نمایندگان 
صنایع در این جلسه اعلام کردند امکان افزایش 
قیمت خری��د ش��یرخام وجود ن��دارد، گفت: 
مس��ؤولان س��ازمان حمایت در واکنش به این 
مساله گفتند در صورتی که صنایع تن به اجرای 
مصوبه جدید دولت ندهد، کارخانجاتی که قبلا 
محصولات خود را گران کرده اند اما پول دامدار 
را نداده اند، به تعزیرات معرفی خواهند شد. وی 
افزود: در پی این اتفاقات سازمان حمایت شروع 
به مستندسازی پرونده های کارخانجات کرده تا 
متخلفان را ب��ه تعزیرات معرفی کند و تاکنون 
نیز پرونده ح��دود ۸ کارخانه لبنی به تعزیرات 

حکومتی ارسال شده است.

 س��خنگوی دولت گفت: کار تدوین و تنظیم 
احکام برنامه شش��م توس��عه به پایان رسید و 
بودجه ۹۵ ه��م پس از اج��رای برجام تقدیم 

مجلس می شود.
 شبکه خبری س��ی ان ان نوشت: شرکت های 
آمریکای��ی بزرگ ترین بازنده توافق هس��ته ای 

هستند.
 رئی��س اتاق بازرگان��ی تهران از ارس��ال ۵00 
کامی��ون مواد غذای��ی ایران به روس��یه از هفته 
گذشته خبر داد و گفت: رئیس جمهور در تیرماه 
نام��ه ای به معاون اول خ��ود داد تا درباره اصلاح 
ساختار بانکی کشور اقداماتی انجام شود، اکنون 
مایلیم گزارش��ی در این زمینه دریافت کنیم که 
چه اتفاقاتی در اصلاح ساختار بانک ها افتاده است.
 ۱۳ نف��ر از اقتصاددان��ان مجلس از طیف های 
مختلف اقتصادی درباره وضعی��ت ارائه برنامه و 
بودجه نامه ای به رئیس جمهور نوش��تند و تاکید 
کردند: ب��ه دلیل تاخیر دولت، مجلس نمی تواند 

برنامه و بودجه را تصویب کند.
 200 ت��ن از نمایندگان مجلس در نامه ای به 
رئیس جمه��ور، رئیس مجلس و وزرای اقتصاد 
و کشور خواستار رس��یدگی به موضوع پدیده 
شاندیز و تدابیری برای بازگرداندن سرمایه های 

مردم شدند.
 عبادالله عبداللهي، فرمانده قرارگاه س��ازندگی 
خاتم الانبیا)ص( با اشاره به ۹ ابرپروژه ای که دست 
قرارگاه است، گفت: این طرح ها تا یک سال آینده 
تکمیل می شود که ۳۵ تا ۴0 میلیارد دلار برای 

کشور درآمد خواهد داشت.
 رضا پدیدار، رئیس انجمن سازندگان تجهیزات 
صنعت نفت از خالی و بدون استفاده ماندن حدود 
۷0 درصد ظرفیت ساخت سازندگان و صنعتگران 

داخلی صنعت نفت کشور خبر داد.
 روسل خوزنادزور، رئیس سازمان دیده بان غذایی 
روسیه اعلام کرد ایران همه تدابیر ممکن را برای 
جلوگی��ری از صادرات محصولات ترکیه ای به نام 

کالاهای ایرانی به بازار روسیه انجام خواهد داد.
 رض��ا باک��ری، دبی��ر انجم��ن صنای��ع لبنی 
گفت: با وجود داش��تن مجوز س��ازمان حمایت 
مصرف کنندگان و تولیدکنندگان مبنی بر افزایش 
۶ درص��دی قیمت محص��ولات لبنی پرمصرف، 

قیمت این محصولات امسال افزایش نمی یابد.
 س��امانه گزارش های مردمی س��ازمان تنظیم 
مق��ررات و ارتباطات رادیویی ب��ا هدف دریافت 
نظ��رات م��ردم و بهبود ارائه خدمات به نش��انی 

www.Cra.ir راه اندازی شده است.
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3اقتصاد

ادامه از صفحه اول
تاکن��ون ج��ذب  ژن��و  توافقنام��ه  از 
س��رمایه گذاری خارجی ۵0 درصد کاهش 
یافته، این درحالی اس��ت که دائماً ش��اهد 
تردد هیات های اقتصادی خارجی هستیم؛ 
مذاکراتی که تاکنون منجر به قرارداد نشده 

است.
تومان�ی  ■ میلی�ارد  180ه�زار  زی�ان 

سهامداران بورس
بذرپاش یکی از نش��انه های س��لامت 
اقتصاد کشور را فعالیت های بورس دانست 
و گفت: علائم حیاتی بورس خوب نیست؛ 
در 2 س��ال اخیر 2۸هزار واحد ش��اخص 
بورس کاهش یافت��ه و از ۸۹/۵ هزار واحد 
ب��ه ۶2هزار واحد رس��یده اس��ت، در واقع 
دارایی های مردم در بورس۱۸0هزار میلیارد 
تومان کسر شده است. وی با اذعان به اینکه 

مجلس نیز در این ش��رایط مقصر است، توضیح داد: 
زمانی که قیمت نفت کاهش می یابد، دولت به دنبال 
افزایش قیمت حامل های انرژی  اس��ت اگرچه اکنون 
دولت به دنبال آن اس��ت قیمت بنزین را افزایش دهد 
اما این موضوع از سوی مجلس پذیرفته شده نیست 
و قطعاً در بودجه س��ال آینده ای��ن موضوع را لحاظ 
خواهیم کرد. عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی 
با اشاره به اینکه طبق قانون باید ۵0 درصد درآمدهای 
حاصل از آزادس��ازی قیمت به مردم داده شود، گفت: 
وزارت نفت به بهانه طبقه بندی جایگاه ها درصدد است 
بنزی��ن را گران کند و مجلس مخالفت خود را با این 

موضوع اعلام خواهد کرد.
خسارت 54/7 میلیارد دلاری نفتی ■

بذرپاش با اظهار اینکه ضررهای زیادی از نقشه دوم 
طرف آمریکایی به اقتصاد کشور وارد شد، گفت: بر اثر 
کاهش قیمت نفت ۵۴/۷ میلیارد دلار درآمدهای نفتی 
کش��ور کاهش یافت، این ناشی از دیپلماسی ضعیف 
انرژی ایران است، وزارت نفت می توانست با هماهنگی 
برخی اعضای اوپک ب��ا افت قیمت نفت مقابله کند. 
وی ب��ا بی��ان اینکه دولت می گوید ات��کای بودجه به 
نفت 2۵ درصد ش��د، تصریح کرد: عدم  اتکای بودجه 
ب��ه درآمدهای نفتی زمانی هنر اس��ت که پول وجود 
داشته باشد نه اینکه به دلیل کاهش قیمت ها و کاهش 
درآمده��ای نفتی مجبور به کاهش حجم درآمدهای 

نفتی در بودجه شویم.
 چینی ها می گویند »واقعاً مچکریم« ■

نماینده م��ردم تهران در مجلس ب��ا اعلام اینکه 
واردات از چین در 2/۵ س��ال گذش��ته برابر با دولت 
س��ابق بوده اس��ت، گفت: دولت به ج��ای اینکه نرخ 
بیکاری کشور را کاهش دهد، نرخ بیکاری در چین را 
کاهش داده است، چینی ها می گویند »واقعاً مچکریم«. 
بذرپاش با تکرار اینکه مجلس در بخش نظارت نمره 
قابل قبول��ی نمی گیرد، توضی��ح داد: مجلس به  رغم 
تصویب قوانین مناسب نتوانست بر اجرای این قوانین 
نظارت مناسبی داشته باشد؛ به طور مثال می توان به 
قانون مبارزه با قاچاق و ارز اشاره کرد، قانونی که در 2 
مجلس و با نظر 2 دولت تدوین شد اما به دلیل اینکه 
دولت زورش به 2 وزارتخانه راه وشهرسازی و صنعت، 
معدن و تجارت نمی رسید عملاً این قانون بلااستفاده 
ش��د. وی ادامه داد: در حال حاضر سالانه 2۵ میلیارد 
دلار کالا به کش��ور قاچاق می شود علاوه بر اینکه این 
حجم از قاچاق درآمده��ای دولت را کاهش می دهد 
موجب کاهش اش��تغال و به خطر افتادن س��لامت 
مردم نیز خواهد شد. نماینده مردم تهران در مجلس 
افزود: در دولت گذشته برای مقابله با قاچاق کالا طرح 
ایران کد و ش��بنم اجرا شد. اگرچه ایرادهایی به این 2 
طرح وارد بود اما دولت می توانس��ت با طرحی جدید 
مش��کلات طرح را برطرف کند ام��ا دولت یازدهم در 
هم��ان ابتدای کار اجرای این 2 طرح را متوقف کرد و 
بعد از گذشت 2 سال هنوز طرحی در این زمینه ارائه 
نکرده است، این درحالی است که طرح های قبلی در 
کشورهای مترقی نیز مورد استفاده بود، در حال حاضر 
تنها بخش��ی که دچار رکود نشده مربوط به فعالیت 
 قاچاقچیان اس��ت. بذرپاش گفت: طب��ق قانون باید 
۵0 درصد درآمد حاصل از اجرای هدفمندی یارانه ها 
به مردم داده ش��ود، در غیر این صورت دولت تخلف 
کرده اس��ت، در حال حاضر ارزش یارانه های نقدی از 
۴۵ هزار تومان به کمتر از ۱۵هزار تومان رسیده است، 
این درحالی اس��ت که دولت در این ش��رایط قیمت 
بنزی��ن و حامل های انرژی را افزایش داده و س��همیه 
بنزین را حذف کرده است. وی خطاب به دولت گفت: 
در شأن مردم نیست برخی وزرا، پرداخت یارانه نقدی 
به مردم را عذاب الیم بدانند. ثروت برخی مس��ؤولان 
دولتی در حدی است که می توان یک سوم یارانه ها را با 
آن پرداخت کرد اما برخی مردم با همین مقدار اندک 
یاران��ه روزگار خود را می گذرانند. عضو هیات رئیس��ه 
مجلس شورای اسلامی از شفاف نبودن شاخص های 
حذف یارانه بگیرها توس��ط دولت انتقاد کرد و گفت: 

بهتر است این شاخص ها برای مردم شفاف شود. 
 خسارت 72میلیارد دلاری مدیریت زنگنه ■

بذرپاش با اش��اره به اینکه حکم دادگاه بین المللی 
درباره کرسنت قطعی و لازم الاجراست، گفت: طبق این 
حکم ایران باید از سال 200۵ هر سال یک میلیارد دلار 
به ش��رکت عربی پرداخت کند. ما منتظر بودیم وزیر 

نفت در این زمینه اقدام مناسبی انجام دهد اما انگار این 
امید واهی بود؛ کسانی که در انتخاب زنگنه برای وزارت 
نفت از وی حمایت می کردند نیز اکنون باید پاسخگو 
باشند. تاکنون بر اثر حضور زنگنه در صنعت نفت یک 
بار ضرر ۱۸میلیارد دلاری به کش��ور وارد ش��د و یک 
بار ضرر ۵۴ میلی��ارد دلاری؛ اگر مدیریت ژنرالی این 
است ما همه ترجیح می دهیم سرباز باشیم. بذرپاش 
در پاسخ به س��وال یکی دیگر از خبرنگاران حاضر در 
نشست که پرسید »اولین رونمایی از قراردادهای جدید 
نفتی در باشگاه نفت و نیرو انجام شد، چرا باید چنین 
اتفاق مهمی در شرکتی که هویت آن مشخص نیست 
انجام شود؟« گفت: برای ما هم جای سوال است؛  این 
باش��گاه که مدیرعامل آن یکی از نزدیکان وزیر است 
و اعضای آن را دولتی ها تش��کیل می دهند و از طریق 
شرکت های خارجی انتخاب ش��ده اند، در واقع کانال 
ورود شرکت های خارجی به صنعت نفت طی 2۵ سال 
آینده ش��ده است، باید حق بدهند ما نگاه بدبینانه ای 
به این موضوع داشته باشیم. در واقع حضور مسؤولان 
دولتی کنونی و سابق در باشگاه نفت منشأ رانت خواهد 
شد. عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی در پاسخ 
به پرسشی درباره وضعیت بودجه سال آینده با توجه 
به کاهش قیمت نفت گفت: دولت موظف بود با ارائه 
برنامه ۵ ساله ششم توسعه بودجه سال ۹۵ را تنظیم 
کند اما این برنامه تاکنون ارائه نش��ده اس��ت. یکی از 
علت های تأخیر دولت در ارائه بودجه سال ۹۵ مشخص 
نبودن نرخ نفت اس��ت. آنها در ابتدا متوسط ۴0 دلار 
را ب��رای نفت در نظر گرفته بودند اما با کاهش مجدد 
قیمت ها این تصمیم گیری فعلاً انجام نشده است، البته 
تأخیر در ارائه بودجه به دلیل قیمت نفت توجیه پذیر 
اس��ت. بذرپاش ادامه داد: س��قف بودجه س��ال آینده 
2۶0هزار میلیارد تومان اس��ت که از این رقم ۶0هزار 
میلیارد تومان آن مربوط به درآمدهای نفتی است، البته 
این رقم به دلیل کاهش قیمت نفت محقق نمی شود. 
از سوی دیگر 200هزار میلیارد تومان باقی مانده باید 
از طریق وض��ع مالیات و فروش ام��وال دولتی انجام 
ش��ود که ما نگرانیم این 200هزار میلیارد هم محقق 
نشود، مگر اینکه پایه مالیاتی افزایش یابد. وی افزود: 
البته افزایش نرخ مالیاتی موجب می ش��ود فشار روی 
افرادی آورده شود که همیشه مالیات پرداخت کرده اند، 
تأکی��د می کنم بای��د درآمدهای مالیات��ی به گونه ای 
تصحیح شود که به مردم فشار نیاید چرا که دولت در 
صورت افزایش مالیات ها تنها به دنبال کسانی می رود 
که همیش��ه مالیات خود را به موقع پرداخت کرده اند، 
همین موضوع نیز موجب شد در سال های اخیر صدای 
برخی اصناف به اعتراض بلند شود. نماینده مردم تهران 
در مجلس با یادآوری این گفته رئیس جمهور مبنی بر 
اینکه »درمورد رکود حرفی نزنید«، گفت: رئیس جمهور 
معتقد است اقتصاد کشور از رکود عبور کرده است اما 
ما می گوییم باید از رکود عبور کنیم. بذرپاش با پذیرش 
اینکه مجلس برای نظارت بر برخی قوانین دچار خلأ 
قانونی اس��ت، گفت: البته در بحث قراردادهای نفتی 
می توان از طریق سوال، استیضاح وزیر و انجام تحقیق 
و تفحص مشکلات مربوط به قراردادهای جدید نفتی 
را برطرف کرد. وی در پایان در پاسخ به پرسش تسنیم 
مبنی بر اینکه نظر شما درباره وزیر نفت که انتقادات 
وارده به مدل جدید قراردادهای نفتی را فحاشی خوانده 
است، چیست؟«، با تعجب از بیان چنین کلماتی توسط 
وزیر نفت تصریح کرد: بهتر اس��ت ایشان پاسخگوی 
زیانی باش��ند که در دوره قبلی و دوره فعلی به کشور 
تحمیل کردند، انتقادات فحاش��ی نیست. برای مردم 
سوال است چرا وقتی ایشان وزیر می شوند قیمت نفت 
به پایین ترین حد ممکن سقوط می کند؟ ما مسؤول 
ش��ده ایم و باید در مقابل کار خود پاس��خگوی مردم 
باش��یم، مردم نگران هستند که دوباره قراردادی مثل 

کرسنت به کشور تحمیل نشود.
مسکن اجتماعی شبیه یک شوخی است ■

عضو هیات رئیس��ه مجلس با بیان اینکه  مسکن 
اجتماعی شبیه یک شوخی اس��ت، گفت: آزادسازی 
نرخ ها و کمونیستی خواندن سازمان حمایت به بینش 
اداره کش��ور بازمی گردد. برخی دوس��تان باید خود را 
اصلاح کنند، این م��ردم برای انقلاب هزینه داده اند و 
صاحبان اصلی انقلاب هس��تند. بذرپاش درباره طرح 
مس��کن مهر اظهار داشت: در طرح مسکن مهر فلسفه 
این بود که دهک های پایی��ن درآمدی که امیدی به 

خانه دار شدن نداشتند، از طریق این مکانیسم خانه دار 
شوند. ممکن است- این طرح- ایراداتی هم داشته باشد 
و هیچ طرحی بدون مشکل نیست. وی تصریح کرد: اگر 
کسی طرح بهتری برای مسکن دار شدن اقشار پایین 
جامعه داشت حتما مجلس از آن استقبال می کرد. در 
همان ماه های اول عمر دولت یازدهم بنده پرسش��ی 
از آقای آخوندی وزیر راه وشهرس��ازی درباره تاخیر در 
تحویل پروژه های مسکن مهر داشتم. وی با بیان اینکه 
متقاضیان مسکن مهر از اقشار پایین جامعه هستند و با 
هزار مصیبت توانسته اند ۶-۵ میلیون تومان را تامین 
کنند، ادامه داد: به یکباره برای متقاضیان پیامک آمد 
که باید ۱۵ میلیون تومان پرداخت کنند. بنده تاکید 
کردم که این متقاضیان با هزار بدبختی توانسته اند ۵-۶ 
میلی��ون تومان را با ق��رض و وام تامین کنند، چگونه 
باید بتوانند این رقم-۱۵ میلیون تومان- را واریز کنند. 
وزیر گفت در بندی از قرارداد آمده اگر تعدیل قیمت 
خواستیم باید- متقاضیان- پرداخت کنند. وی با بیان 
اینکه  تعدیل قیمت ۱0 تا 20 درصدی درست است 
نه ۱۵0 درص��د، تصریح کرد:  وزیر راه و شهرس��ازی 
گفت شما صبر کنید ما داریم یک طرح جامع مسکن 
می آوریم. پرسیدیم که چه طرحی است گفتند طرح 
مسکن اجتماعی، چند ماهی به ما فرصت بدهید. وی 
یادآور شد: الان دو سال و نیم است که در خدمت شما 

هس��تیم دریغ از یک برگ کاغ��ذ درباره 
مس��کن اجتماع��ی که تحوی��ل مجلس 
شده باشد. ش��نیدیم قرار اس��ت 2۵00 
میلیارد تومان به سازمان بهزیستی برای 
مس��کن اجتماعی پول بدهند تا ۵0هزار 
واحد مسکن س��اخته شود و ۱0 ساله در 
اختی��ار نیازمندان قرار بگیرد و پس از آن 
۱0 س��ال نیازمند بع��دی در این واحدها 
ساکن شود. عضو هیات رئیسه مجلس با 
بیان اینکه  این پیشنهاد شبیه یک شوخی 
بوده و خنده دار است، گفت: تاکید کردیم 
که اول این 2۵00 میلیارد تومان کجاست 
که قرار است به س��ازمان بهزیستی داده 
شود، دوم اینکه  مگر نیاز مسکن ۵0 هزار 
واحد است؟ بذرپاش با بیان اینکه خودشان 
متوجه شدند که این یک پیشنهاد خیلی 
نش��دنی است، افزود: این پیشنهاد را پس 
گرفتند و هنوز که هنوز اس��ت طرحی به نام مسکن 
اجتماعی قرار اس��ت اعلام شود که چه طرحی است. 
وی با بیان اینکه  وزیر راه وشهرس��ازی کلا مخالف 
هرگونه کمک رسانی به اقشار پایین جامعه است، به 
آزادسازی نرخ ها اشاره کرد و گفت: وزیر راه سازمان 
حمایت را کمونیس��تی می داند و قائل به آزادسازی 
قیمت هاست. در آزادسازی قیمت ها در کشورهای 
توس��عه یافته هم اینگونه عمل نمی کنن��د. وی با 
بیان اینکه  آزادسازی قیمت ها زمانی اجرا می شود 
که تمام مولفه های اقتصادی تحت کنترل باش��د، 
بی��ان کرد: یعنی الان قیمت قطار را گران می کنند 
و  آیا مردم گزینه ای دیگری برای س��فر دارند؟ تنها 
یک گزینه دارند و آن  اینکه سفر نروند. وقتی بلیت 
هواپیما را گران می کنید آیا مردم گزینه  دیگری برای 
س��فر دارند؟ وی با اشاره به اینکه  باید آنقدر عرضه 
زیاد باش��د که مردم بتوانند یک قطار یا هواپیمای 
ارزان را برای انجام س��فر انتخاب کنند، تاکید کرد: 
وقتی اینگونه نیس��ت ح��رف زدن از آزادس��ازی یا 
کمونیستی خواندن سازمان حمایت، به بینش اداره 
کشور بازمی گردد. وی تصریح کرد: برخی از دوستان 
باید خ��ود را اصلاح کنند، این م��ردم برای انقلاب 
هزینه داده اند و صاحبان اصلی انقلاب هستند، شأن 

آقای آخوندی و بنده خدمتگزاری به مردم است.

انتقاد مهرداد بذرپاش از دیپلماسی ضعیف انرژی در دولت ژنرال ها

پول نفت از جیب مردم رفت!
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